
Zápis z jednání zastupitelstva obce Rovná  ze dne 5.3.2015

Přítomni: Ing. Jan Kudrle, Karel Sokol, Monika Kubařová, Josef Topka, Vladimír Krejčí, Pavla 
Rácová, Jana Mrázová, Dana Cimburková

Omluveni: Jiří Nepodal

A. Určení ověřovatelů zápisu:  
Ověřovatelé zápisu: Pavla Rácová, Jana Mrázová

B. Seznámení s     programem:  
1) Kontrola zápisu a plnění usnesení z minulého zasedání
2) Seznámení s došlou poštou za období od 6.2.2015 do 5.3.2015
3) Seznámení se žádostmi doručenými v období od 6.2.2015 do 5.3.2015
4) Zpráva auditora
5) Cena vodného pro rok 2015
6) Pracovník víceúčelového objektu
7) Výmalba OÚ
8) Kolaudace dokončených staveb
9) Kácení dřevin
10) Hudba o pouti

C. Plnění bodů programu:  

Ad. 1) Kontrola zápisu a plnění usnesení z minulého zasedání
Bez připomínek

Ad. 2) Pošta
Zastupitelstvo bylo seznámeno s korespondencí za uplynulé období. 
Korespondence byla zaznamenána do knihy odeslané a přijaté pošty.

Ad. 3) Žádosti
3.1. Přijato upozornění manželů Liškových, že na webových stránkách obce 

nejsou vyvěšeny zápisy a ostatní dokumenty. Problém bude neprodleně 
odstraněn a manželům Liškovým bude písemně odpovězeno.

3.2. Přijata žádost firmy Znakon o podporu v souvislosti s připravovaným 
projektem podpořeným z OPŽP. Firma Znakon nabízí svoz rozložitelného 
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biologického odpadu pomocí technických prostředků pořízených z této 
dotace a žádá o potvrzení, zda bychom těchto služeb využívali. Všemi 
přítomnými bylo kladné potvrzení žádosti odsouhlaseno.
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

3.3. Přijata a odsouhlasena žádost VAKprojektu o schválení vodovodní přípojky 
na parcelu 366/101v k.ú. Řepice, která je položena v jediném výkopu spolu s 
výtlačným potrubím od studny k vodojemu. 
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Ad. 4) Zpráva auditora
Předložena zpráva auditora o výsledku hospodaření obce za rok 2014. 
Odsouhlasení bude provedeno na řádné dubnovém zastupitelstvu obce. 

Ad. 5) Cena vodného a stočného pro rok 2015
Zastupitelstvu obce byl předložen, provozovatelem firmou ČEVAK a.s., návrh 
ceny vodného a stočného na rok 2015. Cena vodného pro rok 2015 je stejná jako 
v roce 2014, tj. 49,37 Kč/m3 vč. DPH. Cena bude platná do připojení 
vodovodního řadu na vodárenskou soustavu Jižní Čechy(římovská voda). V 
současné době provádí firma její napojení na naše stávající výtlačný vodovodní 
řad v prostoru mezi studněmi a vodojem. Zastupitelstvo souhlasí s navrženou 
cenou na rok 2015. 
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Ad. 6) Pracovník víceúčelového objektu
Starosta přítomné informoval o zajištění pracovníka pro víceúčelový objekt dle 
podmínek dotace a bylo odsouhlaseno, že i nadále bude tuto pozici zajišťovat pan 
Kubař, s kterým je již uzavřena smlouva od 2.5.2014.
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Ad. 7) Výmalba Obecního úřadu
Projednáno a odsouhlaseno vymalování kanceláří obecního úřadu a provedení 
nutných drobných oprav. Práce provede p. Kobrna a obec zajistí materiál. Dále 
bylo odsouhlaseno pořízení mopu fy Leifheit, koštěte a drobných úklidových 
pomůcek, které budou sloužit pro úklid sálu i obecního úřadu. 
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.
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Ad. 8) Kolaudace
Projednáno a odsouhlaseno provedení kolaudace veřejného osvětlení a hasičské 
zbrojnice. K zajištění kolaudačních souhlasů, k administrativním úkonům a k 
jednání s úřady v těchto záležitosti, zastupitelstvo obce pověřuje starostu k 
jednání  s Ing. Urbánkem, který již pro obec práce tohoto typu zajišťoval.
Současně bude dořešeno i vymazání nemovitost č.p. 24 z KN. Tato budova je již 
řadu let zbourána, ale na výpisu z katastru nemovitostí se stále zobrazuje. 
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Ad. 9) Kácení dřevin
Odsouhlaseno pokácení první lípy za Mužíků směrem na Rohoznou, která se 
nachází u nově zřízené cesty. 
Dále projednáno, že p. Žitný po dohodě s lesním správcem provede jako 
v loňském roce výsadbu nových stromů. Náklady budou následně uhrazeny.
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Ad. 10) Hudba na pouť
Projednáno hudební zajištění pouti a bylo odsouhlaseno, že v sobotu bude 
diskotéka a na neděli bude objednána dechová kapela Nektarka.
Hlasování: pro - 8, proti - 0, zdržel se – 0.

Zapsala: Monika Kubařová

Starosta: Ing. Jan Kudrle 

Ověřil:  Pavla Rácová, Jana Mrázová
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